

Product Information Sheet

Reference:

流動數據產品 / Mobility Data Products

牌子/ Brand	NETGEAR
型號 / Model	Nighthawk M3 AX3600 WiFI 6 Mobile Hotspot Router
原產地 /Place of manufacture	印尼 Indonesia
主要功能 / Key features	● 雙頻: 1x 5GHz, 1x 2.4GHz ● AX3600 (700Mbps + 2900 Mbps) ■ 具有WiFi 6 的高性能5G網際網路速度高達 2.5G,非常適合在外出時,或露營車等沒有 WiFi 的地方中使用 ● 支援大量頻譜,可適用於多達125個國家 ■ 最多可同時連接32個設備,並且充電後可使用長達13小時 ■ 提供2.4吋彩色屏幕,輕鬆觀看一切資訊,簡單易用 ■ 配備 Qualcomm SDX62 晶片以提供超高性能和速度 ■ 可透過拆除電源以轉換為家用路由器模式,提供更高覆蓋范圍和速度
	 Dual-Band: 1x 5GHz, 1x 2.4GHz BE3600 (2900Mbps + 700 Mbps) High-performance WiFi 6 5G internet with up to 2.5G, ideal for use on the go, in a secondary residence or motorhome Works in over 125 countries. Easily swap SIM cards and data plans Connect up to 32 devices simultaneously, up to 13 hours of battery life on a single charge. Monitor cellular signal, connected devices and data usage via a 2.4" LCD color screen Powered by Qualcomm Snapdragon SDX62 5G Modem-RF with for better processing and performance. Remove your Nighthawk M3's battery and plug it into wall power to boost performance and improve WiFi coverage
數據傳輸/網絡連接制式 Data transfer/network connectivity protocol	AX3600(700Mbps+2900Mbps) -IEEE®802.11AX@2.4GHz-1024QAM40MHz600Mbps -IEEE®802.11AX@5GHz-1024QAM160MHz2900Mbps -支援IEEE® 802.11 a/b/g/n/ac
配套 / Packaging List	1 x Nighthawk M3 WiFi 6 Mobile Hotspot Router (MH3150) 1 x USB Type -C cable 1 x Warranty Card 1 x Quick start guide
產品價格/ Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)



保修人身份 / Identity of repair service provider		總代理: 永高(太平洋) 有限公司 Sole Distributor : Winco (Pacific) Limited
保修地址 / Repair service		九龍觀塘鴻圖道 52 號 7 樓 B 室
address		Unit B, 7/F, 52 Hung To Road, Kwun Tong, KLN., HK
		Tel: 36198822
換貨政策 / Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同所購買的路由器到我們的門市更換一次,詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the purchased router once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期	主機 / Main	3年3Years
Warranty	Unit	
period	配件/	n/a
	Accessory	

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料
The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

http:///hkcsl.com